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	مصادر مفيدة

قم بزيارة www.shropshire.gov.uk/HAF للتسجيل في النشرة الإخبارية الإلكترونية لمؤسسة HAF.

ستتلقى أهم النصائح الرائعة والموارد المجانية وروابط إلى الخدمات والفرص المحلية.

يتم توفير هذه الفرصة كجزء من أنشطة العطلات وبرنامج الغذاء (HAF) الحكومي الذي يتم تقديمه في جميع أنحاء شروبشاير خلال الفترة من 2021 إلى 2024. قم بزيارة موقع الحكومة لمزيد من المعلومات حول البرنامج الوطني.

مجلس شروبشاير غير مسؤول عن المحتوى الموجود على مواقع الأطراف الثالثة التي نقدم روابط لها (على الرغم من أن جميع الروابط مصنوعة بحسن نية). يتم تشغيل جميع الأنشطة المقدمة كجزء من برنامج HAF من قبل منظمات مهنية تقدم برامج ممتازة عالية الجودة. 

لدى جميع المنظمات سياسات حماية وشهادات DBS وتأمين وتقييمات للمخاطر
	Useful Resources

Visit www.shropshire.gov.uk/HAF to sign up for the HAF e-newsletter.

You will receive fantastic top tips, free resources, links to local services and opportunities.

This opportunity is provided as part of the government’s Holiday Activities and Food (HAF) programme being delivered across Shropshire during 2021 to 2024. Visit the government website for more information on the national programme.

Shropshire Council are not responsible for the content on the third-party websites that we provide links to (although all links are made in good faith). All the activities provided as part of the HAF programme are run by professional organisations delivering excellent high-quality programmes. 

All organisations have safeguarding policies, DBS certificates, insurance and risk assessments in place.

	متعة العطلة الصيفية والطعام في شروبشاير

احجز الآن
	Summer holiday fun and food in Shropshire

BOOK NOW

	متعة العطلة الصيفية في شروبشاير 

استمتع مع أصدقائك، وتعلم مهارات جديدة، واكتسب الثقة وشارك! 

يعمل مجلس شروبشاير مع المدارس المحلية والمنظمات التطوعية والمجتمعية ومقدمي رعاية الأطفال لتشغيل برنامج عطلة مثير هذا الصيف، Shropshire HAF (أنشطة العطلات والطعام).

هناك أماكن مجانية متاحة في البرنامج للأطفال والشباب الذين تتراوح أعمارهم بين 4 إلى 16 عامًا، والذين يحق لهم الحصول على وجبات مدرسية مجانية مرتبطة بالمزايا ولأولئك الذين تمت إحالتهم إلى هذا البرنامج من قبل متخصص. 

شارك في الرياضة والفنون والطهي ومدارس الغابات والعديد من الأنشطة الترفيهية التي تحدث في جميع أنحاء المقاطعة. سيتم تقديم وجبات مغذية مجانية في كل جلسة. 

قم بمشاهدة دليل "What’s On" لمعرفة الأنشطة المتاحة www.shropshire.gov.uk/haf
	Summer Holiday Fun in Shropshire 

Have fun with your friends, learn new skills, gain confidence and get involved! 

Shropshire Council is working with local schools, voluntary and community organisations, and childcare providers to run an exciting holiday programme this summer, Shropshire HAF (Holiday Activities and Food).

There are free places available on the programme for children and young people aged 4 to 16, who are eligible for benefits-related free school meals and for those who have been referred onto this programme by a professional. 

Take part in sports, arts, cooking, forest schools and lots more fun activities, happening across the county. Free nutritious meals will be provided at each session. 

View the ‘What’s On’ guide to find out what activities are available www.shropshire.gov.uk/haf

	کیفیة الحجز 

يتم الآن إجراء جميع الحجوزات لبرنامج Shropshire HAF من خلال نظام حجز مركزي. 

ما الذي علیك أن تفعلە: 1. اذهب إلى https://haf.shropshire.gov.uk 

2. قم بإعداد حسابك عن طريق إضافة بريدك الإلكتروني واختيار كلمة مرور. 

3. أضف رمزك الفريد (انظر أدناه). 

4. أضف تفاصيل طفلك / أطفالك. 

5. هذا هو، تم! لقد قمت بالتسجيل جاهزًا للحجز!

6. لیس لدیك انترنت؟ فقط قم بزيارة مكتبتك المحلية مع هذە النشرة.

يمنح هذا الرمز لطفلك / أطفالك 64 ساعة من نشاط العطلة المجاني في شروبشاير، خلال العطلة الصيفية. هذا ما يعادل 4 ساعات في اليوم، 4 أيام في الأسبوع، لمدة 4 أسابيع. 

هذا الرمز خاص بمدرسة طفلك / مدرستك ولا يمكن نقله إلى أطفال آخرين.
	How to Book 

All bookings for the Shropshire HAF programme are now being made through a centralised booking system. 

What you need to do: 1. Go to https://haf.shropshire.gov.uk 

2. Set up your account by adding your email and choosing a password. 

3. Add your unique code (see below). 

4. Add your child/ren’s details. 

5. That’s it! You’ve signed up ready for booking!

6. No internet? Just visit your local library with this flyer.

This code entitles your child/ren to 64 hours of free holiday activity in Shropshire during the summer holiday. This is the equivalent of 4 hours a day, 4 days a week, for 4 weeks. 

This code is individual to your child/s school and is not transferable to other children.



